The  indefinite article : a  an
Θυμόμαστε ότι:

Τα άρθρα a και an  μεταφράζονται ως :ένας,  μία ,ένα.
Χρησιμοποιούνται  μόνο μπροστά από ουσιαστικά που βρίσκονται  στον ενικό αριθμό. Eίναι σημαντικό να προφέρουμε τη λέξη   που βρίσκεται μετά το a ή το an για να δούμε αν στην αρχή της ακούμε σύμφωνο ή φωνήεν.
Πότε χρησιμοποιούμε το a:

Όταν  η λέξη μετά το άρθρο αρχίζει με    ήχο συμφώνου  τότε χρησιμοποιούμε το a 

(eg.   a  door , a  big box   , a  mouse)
Πότε χρησιμοποιούμε το an:

Όταν  η λέξη μετά το άρθρο αρχίζει με ήχο φωνήεντος τότε χρησιμοποιούμε το an (an eye, an idea, an expensive car) 
Συμπληρώστε τα κενά με a ή an όπου χρειάζεται.
___________eye  
_________notebook
_________chairs

__________apple 
   ________motorbike             _______elephant

________a car mechanic     _______ farmer           ______electrician

_________books               ________ banana                  _____owl

______beautiful woman     _______orange  box       ________ green desks
